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Commissieleden/ 
woordvoerders 

Dhr. Frans van Dijcks (VVD)
Dhr. Ferenc Koolen (VVD)
Dhr. Bart van den Hoogen (GVB)
Mw. Sharon de Bruin (GVB)
Dhr. Ronald Jacobs (GVB)
Dhr. Matt Kanters (DOP)
Mw. Gerty Jansen (DOP)
Mw. Gea van Mensvoort (CDA)
Dhr. Robin Gruijters (CDA)

Portefeuillehouders Burgemeester van den Elsen 
Wethouder Brands 
Wethouder Willems 

Ambtelijke 
ondersteuning 

Dhr. Remco Smits
Mw. Anne-Marie van der Gouw
Dhr. Jo Marcic
Dhr. Jeroen van den Broek

Aanwezig

Insprekers Dhr. Eric van Mierlo inzake Subsidie aanvraag Stichting Manege 
Rutger van Herpen en HSV  Rutger van Her-penruiters

Extern n.v.t.

De commissievergaderingen kunnen worden nageluisterd op www.boekel.nl.

1 Opening

De voorzitter opent de vergadering om 19.30 uur en heet alle aanwezige raads- en burgerleden, 
collegeleden, ambtenaren en de aanwezigen op de publieke tribune welkom. 

2 Vaststelling agenda

Agenda
De. agenda is vastgesteld.

3 Spreekrecht burgers

Namens Stichting Manege Rutger van Herpen en HSV Rutger van Herpenruiters heeft dhr. van Mierlo 
spreekrecht aangevraagd.
Dhr. Van Mierlo verzoekt de raad een amendement in te dienen waarmee het subsidiebedrag wordt 
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verhoogd, namelijk met € 45.000, - en een subsidiebedrag van € 227.565, - toe te kennen. Dit heeft o.a. 
te maken met prijsstijgingen waar de manage tegenaan loopt. 
De volledige bijdrage van dhr. Van Mierlo is bij dit verslag gevoegd.

Dhr. Van den Hoogen (GVB) heeft een vraag over de binnenrijbak. Voldoet deze niet meer aan de 
veiligheidseisen? 
Antwoord dhr. Van Mierlo: Bij de stukken zit een keuringsrapport en daarin staat dat de rijbak inderdaad 
is afgekeurd.

Dhr. Kanters (DOP) vraagt of dhr. van Mierlo een advies heeft aan de raad om ervoor te zorgen dat in de 
toekomst het hele aanvraagproces voor sportverenigingen prettiger kan worden doorlopen.
Antwoord dhr. Van Mierlo: Er staat dat er een evaluatie komt, pak die snel op en ga in gesprek met de 
verenigingen. 

4 Vooruitblik op de onderwerpen die gaan spelen binnen portefeuillehouders Regio 
Brabant Noordoost en stukje terugkoppeling van bijeenkomsten die hebben 
plaatsgevonden.

Portefeuillehouder van den Elsen belicht twee onderwerpen.
1. Afgelopen week was er weer regiodag. In de bestuurlijke coördinatiegroep is de bijeenkomst van de 

VvE’s geëvalueerd en daarop kwamen positieve reacties. De prioriteitennota van de regio is toen ook 
behandeld en deze wordt na de zomer aan de raad voorgelegd.

2. Het Algemeen Bestuur van de BSOB is gestart met de werving van de nieuwe algemeen directeur. 
Verder komt er na de zomervakantie een raadsvoorstel naar de raad over de aanpassing  van de GR. 
De huidige GR biedt namelijk niet de mogelijkheid om een dienstverleningsovereenkomst af te 
sluiten.

Wethouder Willems heeft een aantal mededelingen.
1. Onderzoek vanuit het ministerie naar de infrastructuur van sociale ontwikkelbedrijven. Gekeken is 

daar naar de toekomst van de bedrijven. Het rapport komt naar de raad zodra het is vrijgegeven.
2. Social return is een verplichting, dat betekent dat 5% van de omzet ingezet moet worden voor de 

doelgroep mensen met een afstand tot de arbeidsmarkt. Niet alle instellingen zijn in de gelegenheid  
en daarbij zijn niet alle begeven of instellingen geweest dit zo uit te voeren. Er is nu afgesproken dat 
er boetes worden uitgedeeld. De boetes die worden opgelegd worden in een stimuleringsfonds 
gezet en dat stimuleringsfonds gebruiken we weer voor projecten te stimuleren waarbij mensen met 
een afstand tot de arbeidsmarkt wel weer aan bod komen.

3. Gecombineerde agenda arbeidsprogramma en economische zaken. Er is een eind advies gegeven 
m.b.t internationale medewerkers. Er komt een rapport hierover onze kant op.  

4. Sociaal Domein. Vanuit de IZA is in het integraal zorgakkoord gesteld dat er een regiobeeld moet 
komen voor Noordoost Brabant. En dat is nu gebeurd.  Die regiobeelden zijn terug te vinden op een 
website. De wethouder geeft aan de griffie door waar dit te vinden is. 
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5. Economische zaken, ruimte, wonen, mobiliteit.  Het ruimtelijk voorstel vanuit de regio Noordoost 
Brabant is aan de orde gesteld. De bedoeling vanuit de regio is een plan een aantal op te stellen om 
te komen tot een ruimtelijk voorstel als bouwsteen voor een ruimtelijk voorstel voor Brabant. Vanuit 
het Rijk heeft de provincie opdracht gekregen om een ruimtelijk voorstel te doen en als regio willen 
wij graag zelf een voorstel indienen bij de provincie. 

6. Daarnaast is de uitwerking besproken van de Stedelijk strategie in Brabant en daar wordt een 
multimodaal regionaal mobiliteitspakket opgesteld en zodra dat klaar is dan wordt dat ook gedeeld 
met de raad. 

7. Ruimte mobiliteit, wonen. Hier zijn wat wonen betreft de versnellingsafspraken aan de orde gesteld. 
Vanuit het Rijk is aangegeven dat versnelling nodig is op het gebied van wonen en daar is de regio 
verzocht om te kijken naar welk project op korte termijn kan bijdragen.

Wethouder Brands heeft een mededeling inzake wonen en het project de Biezen. 
- Plan de Biezen is gepresenteerd door de wethouder. Daar was kritiek op i.v.m. het feit dat er te 

weinig sociale woningbouw zou zijn gepland. Er was afgesproken 30% sociale woningbouw. De 
wethouder heeft aangegeven dat het dan wel gaat over alle plannen en niet over elk plan 
afzonderlijk.  Met De Biezen gaan we nu voortvarend aan de slag om het te gaan ontwikkelen. 

Dhr. Gruijters (CDA) is benieuwd of er in de regio PoHo’s ook gesproken is over nieuwe woonvormen en 
of we die terug zien in onze woonvisie?
Antwoord wethouder Brands: De woonvisie komt eraan en daar worden nieuwe woonvormen in mee 
genomen (bijgebouwen, woningsplitsing, e.d.). Richting de Woonvisie komen een aantal onderwerpen 
extra aan de orde; arbeidsmigranten en buitenlandse werknemers, wonen, zorg en welzijn. Het is een 
terecht punt en daar willen we bij stil staan. 

5 Raadsvoorstel inzake Subsidie aanvraag Stichting Manege Rutger van Herpen en HSV  
Rutger van Herpenruiters

Namens Stichting Manege Rutger van Herpen en HSV Rutger van Herpenruiters heeft dhr. Erik van 
Mierlo spreekrecht aangevraagd.

Voorgesteld besluit: 
1. Instemmen met het vervangen van de asbestdaken en hiervoor een subsidiebedrag van € 121.822 

(excl. BTW) toekennen. 
2. Niet instemmen met het subsidieverzoek voor het vervangen van het platdak van de zadelplaats.
3. Instemmen met de vervanging van de buitenrijbak en hiervoor een subsidiebedrag toekennen van € 

50.030 (excl. BTW). 
4. Niet instemmen met een bijdrage voor de vervanging van de binnenrijbak.
5. Instemmen met een bijdrage van 80%, zijnde € 10.200 (excl. BTW), voor de aanleg van een 

longeerpiste buiten. 
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6. Het totale subsidiebedrag van € 182.052 (excl. BTW) beschikbaar stellen en verwerken met de 
bestuursrapportage 2023 en dekken uit de algemene middelen.

Wanneer uw raad instemt met dit voorstel wordt een veilig sportklimaat voor de leden, bezoekers en de 
paarden bereikt. En is het resultaat een gemoderniseerde, milieuvriendelijke en toekomstbestendige 
manege in Boekel.

Woordvoerders in eerste termijn zijn: dhr. Van den Hoogen (GVB), dhr. Kanters (DOP), dhr. Dijcks (VVD), 
dhr. Gruijters (CDA)

Opmerkingen en vragen GVB
- Kaders en beleidslijnen zijn voor deze casus niet helder. Het is een hybride vereniging en de definitie 

voor het binnen-gebeuren zijn niet gekaderd door het voorliggende beleid. De gemeente heeft hier 
iets te doen. Het is voor hybride verenigingen niet goed geborgd. GVB vraagt de wethouder of deze 
conclusie klopt?

- Wanneer denkt het college dat de kaders voor dit soort vereniging klaar zouden kunnen zijn?

Opmerkingen en vragen DOP
- We werken bijna 1,5 jaar met de voorliggende beleidslijn. De beleidslijn is in dit geval lastig te 

interpreteren. Zo komen we in een patstelling. De huidige beleidslijn voldoet niet meer. Meermalen 
voerden we hierover discussies in de raad. 

- Neem als college bestuurlijke verantwoordelijkheid en grijp in! Op 16 februari 2023 is er een 
amendement aangenomen om de beleidslijn te evalueren.

- Als raad hebben we weinig zicht op de financiële gevolgen van de beleidslijn. Vraag aan de 
portefeuillehouder Financiën hoe ziet zij de lange termijn effecten van de huidige beleidslijn 
Vervangings- en uitbreidingsinvestering ziet? 

- De regeling is een vat vol tegenstrijdigheden. Ook bij deze voorliggende subsidieaanvraag spelen de 
vragen. De rekening van de onzekerheid mag niet bij de Rutger van Herpen manage worden 
neergelegd. DOP wil dan ook het besluit amenderen. 

- Graag hoort DOP van het college wat er nu gaat gebeuren en verzoekt het college zich niet te 
verschuilen achter capaciteitsgebrek in de ambtelijke organisatie. 

Opmerkingen en vragen VVD
- VVD is blij met wat er al gezegd is door DOP en GVB en herkent zich hierin. Evaluatie van de 

beleidslijn moet plaatsvinden en op korte termijn. Herziening c.q. bijstelling van de beleidslijn is 
nodig. 

- VVD heeft ook drie vragen. Wat is de consequentie wanneer we dit voorstel aanhouden tot dat er 
geëvalueerd is? 

- Wat wordt bedoeld met de precedentwerking waarover gesproken wordt in het voorstel? 
- Als we dit voorstel amenderen, is dan meteen de beleidslijn geamendeerd?
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Opmerkingen en vragen CDA
- Het college verschuilt zich achter een semantische discussie of iets een buitensport -of hybride sport 

vereniging is. Het college bestempelt de aanvraag als een risico en vreest precedentwerking. In de 
Voorjaarsnota staat te lezen dat de gemeente de afgelopen jaren steeds een positief resultaat 
behaald heeft en we hebben 9 miljoen eigen vermogen. We zijn geen spaarbank. Volop kansen dus 
om verenigingen vooruit te helpen kan zeker geen kwaad. 

- Het CDA steunt de suggesties van de andere fracties en gaat zeker een amendement voorbereiden.

Wethouder Willems reageert op de eerste termijn.
- In 2022 hebben we samen de beleidslijn vastgesteld en die heet Vervangings- en 

uitbreidingsinvestering buitensportvereniging. De buitensport van de manege valt dan onder de 
beleidslijn en wat binnen plaatsvindt hoort bij de vereniging zelf. De vereniging is geprivatiseerd en 
dus zelf verantwoordelijk voor onderhoudswerkzaamheden.

- De beleidslijn die er nu ligt biedt aan de andere kant ook veel kansen voor de manege. Hierdoor 
komen ze namelijk in aanmerking voor een bedrag van € 180.000, - aan tegemoetkoming. Dit is de 
lijn die het college heeft aangehouden, en ook in de toekomst wil aanhouden.

- We gaan de beleidslijn evalueren en daar gaan we mee aan de slag. Daar hebben we tijd voor nodig. 
Dat betekent wel dat we voor volgende aanvragen aan de lat staan en dat heeft financiële gevolgen. 

- Afspraken uit het verleden zijn dat als verenigingen geprivatiseerd zijn, dat ze dan zelf aan de lat 
staan.

- Het aanhouden van het besluit kan. De consequentie is dat het college dan het voorstel opnieuw 
aanbiedt, maar het voorstel vanuit het college blijft dan wel hetzelfde. Het beleid verandert daarmee 
niet. 

Portefeuillehouder van den Elsen beantwoord de vraag over de lange termijn effecten.
- Financiële consequenties zijn nog niet helder op dit moment. Dat is ook de reden dat het college het 

verzoek langs de lijn heeft gelegd van het beleid dat we nu hebben.

In de tweede termijn zijn de woordvoerders: dhr. Van den Hoogen (GVB), dhr. Kanters (DOP), dhr. 
Gruijters (CDA), dhr. Dijcks (VVD)
- Is het college het met GVB eens dat hybride sportverenigingen een gemist onderdeel is in de 

beleidslijn?
- Het vraagstuk dat voorligt is volgens DOP dat de beleidslijn niet duidelijk is en DOP wil het college 

oproepen dit te repareren. Hoe en wanneer gaat de evaluatie plaatsvinden vraagt DOP? 
- De financiële gevolgen van deze beleidslijn zijn groot. Er worden forse bedragen uitgegeven. Het 

bedrag zit nu al op ca. 1,5 miljoen. DOP vraagt zich dan ook af - gelet op al die ambtelijke uren die er 
nu ingestopt moeten worden en alle kosten die ermee gemoeid zijn - of het niet een oplossing is 
externe inhuur in te zetten om het vraagstuk op te lossen?
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- Buitensport, binnensport en hybride sport worden steeds genoemd. Allemaal termen die niets van 
doen hebben met de beleidslijn die we met elkaar hebben afgesproken. De semantische discussie die 
we voeren is niet het risico van deze manege, maar ons risico als gemeente!

- Het gaat hier om het maken van politieke keuzes volgens het CDA.

Wethouder Willems vraagt om een schorsing van vijf minuten.
Na de schorsing krijgt wethouder Willems het woord.

Wethouder Willems geeft aan hoe het college tegen de aanvraag aan kijkt. De aanvraag is gelegd tegen 
de lat van het bestaande beleid en zo is door het college op een nette manier gehandeld. Het college 
heeft ook geluisterd naar de commissie en ook de laatste woorden van het CDA dat het een politieke 
afweging is; waar liggen de kaders? Het college beluistert uit de commissie dat de wens is om de sport 
breed te ondersteunen. Dat betekent dat het niet uitmaakt of het gaat om een buitensport, binnensport, 
hybride of geprivatiseerde sportvereniging. U wilt als raad de sport breed blijven ondersteunen. Dan is 
het maar de vraag of er een evaluatie plaats moet vinden. Vanuit de beleidslijn passen we dan de 80/20 
regel toe bij aanvragen voor uitbreiding en vervanging.

Dhr. Kanters (DOP) vindt het een interessante koers die nu voorgesteld wordt. Evalueer maar niet, omdat 
het toch een politieke afweging is. Maar we hebben als raad wel een beleidslijn vastgesteld als kader 
waarlangs je zaken afweegt. Het is van belang voor inwoners om te weten waar je aan toe bent. DOP 
blijft wel bij het punt dat er eigenlijk vanuit het college gezegd wordt dat de raad zelf kiest om van de 
beleidslijn af te wijken. Maar dat valt wel mee. Er worden in het voorstel termen gebruikt die ook in de 
beleidslijn niet terug te vinden zijn. Dus de raad wijkt niet af, we willen helder hebben wat we afwegen.
Graag krijgt DOP antwoord op de volgende vraag vóór de raadsvergadering: Moet een subsidie niet 
volgens de verordening verleend worden? En of daarvoor een duidelijk kader voor verenigingen niet het 
meest wenselijk is?

Dhr. Dijcks (VVD) vraagt of het klopt dat gezegd wordt dat de raad een besluit neemt om het 
raadsvoorstel vast te stellen met de wijziging die de inspreker voorstelt? En dat we niet hoeven te 
evalueren omdat de raad uiteindelijk toch besluit. Als we dit gaan doen, dan stoppen we straks 
miljoenen voor alleen maar de sport en dat andere zaken verloren gaan.

Dhr. Gruijters (CDA) denkt dat wat het college voorstelt heel verstandig is om te doen. Gaat u dat in een 
raadsvoorstel aan de raad voorleggen t.z.t.? Dat staat los van dit specifieke voorstel dat nu voorligt en 
dat we in de raadsvergadering wellicht gaan amenderen. 

Wethouder Willems reageert op de inbreng van de fracties. We laten de beleidslijn in stand en die laten 
we van toepassing zijn op alle verenigingen hybride, binnen- of buitensport etc. En laat dat dan de 
nieuwe beleidslijn zijn. Als u wilt dat we daarmee bij u terug komen dan kan dat. En voor dit voorstel 
kunt u een eigen afweging maken in de raadsvergadering. Als college willen we meegaan met de 
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geluiden die we hier horen in de commissie. Dat betekent dat de beleidslijn heel breed wordt.

Het voorstel gaat als bespreekstuk worden geagendeerd voor de raadsvergadering van 13 juli a.s.

Voorgesteld besluit:
De voorjaarsnota 2023 vast te stellen, met uitzondering van de jaarschijven 2024 t/m 2027. Deze worden 
voor kennisgeving aangenomen.

Woordvoerders in eerste termijn: dhr. Dijcks (VVD), mw. van Mensvoort (CDA), mw. de Bruin (GVB), dhr. 
Kanters  (DOP)

Opmerkingen en vragen VVD
- De posten die nu nog niet inzichtelijk zijn (bijv. van de GR-en), gaan meer geld kosten. De 

waarschuwingen die gedaan zijn door afdeling financiën neemt de VVD serieus. En hoewel de 
Voorjaarsnota een positief resultaat laat zien, realiseert de VVD zich dat dit beeld is gebaseerd op 
incidentele meevallers. Dit is het moment om bewust na te denken over de toekomst en ons te 
realiseren dat de bomen niet tot in de hemel reiken. De VVD heeft de volgende vragen:

- Hoe reëel is het dat de lopende begroting 2023 afsluit met een positief saldo? Gelet op de signalen  
over de loonprijsontwikkelingen en prijsstijgingen.

- Hoe staat onze organisatie ervoor? Hoeveel kan onze organisatie aan? Welke prioriteiten moeten we 
stellen voor het uitvoeren van het coalitie beleid. VVD ziet deze vraag graag uitgewerkt in een 
tijdslijn. Ook daarbij aangeven of er inhuur nodig is en welke kosten dit met zich meebrengt? 

- Hoe kunnen we onze medewerkers behouden? Hoe gaan we ze waarderen?
- Wat betreft nieuw of bijgesteld beleid en wat wenselijk is, de vraag: Wie bepaalt wat straks wel en 

niet kan, zijn de kaarten al geschud of is er nog iets te verbeteren? 

Opmerkingen en vragen CDA
- Er is ons gevraagd om uiterlijk volgende week in de raadsvergadering aan te geven wat we nog 

willen uitgeven. Alleen dan zou er nog rekening mee gehouden kunnen worden in de Begroting. 

Advies Het raadsvoorstel  inzake Subsidie aanvraag Stichting Manege Rutger van Herpen en HSV  
Rutger van Her-penruiters gaat als bespreekstuk naar de raad van 13 juli a.s.

Actie Graag krijgt DOP antwoord op de volgende vraag vóór de raadsvergadering: Moet een 
subsidie niet volgens de verordening verleend worden? En is daarvoor een duidelijk kader 
voor verenigingen niet het meest wenselijk?

Toezeggi
ng

6 Raadsvoorstel inzake Voorjaarsnota 2023 gemeente Boekel
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CDA wil graag de ruimte hebben om te kunnen sturen straks tijdens de begroting. We weten nog 
niet hoe het we het bedrag voor verduurzamen gaan besteden bijvoorbeeld. We kunnen dit 
donderdag bij de raad nog niet aangeven.

- CDA vraagt of het zinvol kan zijn voor Boekel om een dempingsreserve apart van de algemene 
reserve in te stellen. Dit om daarmee het ravijnjaar te dempen. Wat zijn hier de voor- en nadelen van 
en is dit iets voor Boekel? De ratio’s in Boekel zijn goed en er is financiële ruimte. CDA wil toch wel 
investeren in de toekomst. Vet op de botten van verschillende instellingen in Boekel is best nodig.

Opmerkingen en vragen GVB
- Hoe kunnen een vinger aan de pols krijgen voor de keuzes in de toekomst. We hoeven niet alles te 

sparen we kunnen ook zorgen voor toegevoegde waarde. 
- Wat is nu het moment om te sturen op het beleid. Als we nieuwe keuzes willen maken doe het nu, is 

ons gezegd. Dit gehoord hebbend, ziet GVB toegevoegde waarde in de fietstunnel de verbinding 
Leurke A. Dit is een goede investering. Er is een budget nodig van ongeveer een miljoen. Er is een 
raadsbrede motie aangenomen om de mogelijkheden te onderzoeken. Die ambitie ziet GVB niet 
terug in de stukken. Wat hebben we er voorover om deze verbinding mogelijk te maken en wat is 
daarvoor aan middelen nodig?

Opmerkingen en vragen DOP
- Het is goed dat gewacht is op de meicirculaire, nu ligt er een positief en reëler beeld voor ons. 
- DOP wil aandacht vragen voor meer groen in de gemeente. Groen houden en groener maken is een 

noodzakelijkheid. Uitgangspunt van DOP is dat er niet voldoende bomen zijn in Boekel. We moeten 
toegroeien naar vijf bomen per inwoner. Ziet het college voor zich dit doel mee te nemen in het 
groenbeheerplan dat volgend jaar op de planning staat? Dus de kosten, het bijbehorende tijdspad 
en de manier om het te realiseren.

- Hoe staat het met de onafhankelijke Bezwaar en Beroepscommissie? Wordt dit nog dit kwartaal 
opgepakt? 

- De heffingen die we hebben en dan met name de - en rioolheffing. DOP ziet graag de systematiek 
vereenvoudigd worden. De eenpersoonshuishoudens worden relatief zwaarder belast. Graag wil DOP 
hier meer informatie over. Hier komt DOP ook in de raad van 13 juli a.s. op terug. De rioolheffing 
gaat uit van de vervuiler betaalt. We zien dat waterverbruik wordt belast via rioolheffing en hiervoor 
wordt een defensief tarief gebruikt. Is het college bereid om richting de begroting inzicht te geven in 
hoe dat systeem gehanteerd wordt en wat de voor- en nadelen zijn van een proportioneel of 
progressief systeem?

- Wat betreft de fietstunnel wil DOP graag inzichtelijk hebben wat een fietsbrug op Leurke A zal 
betekenen. Een onderzoek hiernaar is hard nodig.

Portefeuillehouder van den Elsen reageert op de eerste termijn.
- VVD schets een helder een financieel beeld. We hebben inderdaad een mooi meerjarenperspectief 

voor de eerste jaren en daarna wordt het spannender. We hebben inderdaad al veel jaren een 
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incidenteel overschot en dan lijkt het structureel te worden. Maar inzoomend op al die individuele 
jaarresultaten zijn het steeds wel incidentele meevallers geweest en kunnen wij hier helaas niet 
structureel iets mee. Dat is volgens mij ook inmiddels wel helder bij iedereen.  

- Wat kunnen we dan wel? Een incidentele uitgaven doen, zoals de Rutger van Herpen manege. Dat 
kan. Hier is ook gesproken over de fietsbrug. Maar we moeten ons realiseren we kunnen niet én én.  
Voor jet het weet is het bedrag zo op. We hebben nog steeds te maken met grote schommelingen 
daar wil ik ook op wijzen.  We moeten blijven opletten.

- Er is een vraag gesteld over 2023 en of we positief afsluiten. De bijstelling is nu gegaan van de 
verwachting die we eerst hadden van een plus van ruim € 600.000 plus naar de bijstelling van € 
395.000. Dus dat is al een negatieve bijstelling. Dit is de inschatting die we hadden bij het opstellen 
van de voorjaarsnota. We hebben niet de signalen gekregen dat er een grotere negatieve bijstelling 
zal komen straks bij de begroting. Maar dat kan dus wel. Wat wel duidelijk is dat de GR-en een 
structureel nadeel laten zien voor de komende jaren.  Het jaar 2026 gaat wellicht een negatief jaar 
worden als dat niet op een andere manier gecompenseerd gaat worden.

- Wat betreft onze organisatie, de zorgen van de VVD deelt de burgemeester. Dat is niet alleen in 
Boekel aan de hand. De grote opgaves, de hoeveelheid werkzaamheden en de krappe arbeidsmarkt, 
dat is een pittige uitdaging. Soms moeten plannen dan ook bijgesteld worden, omdat je de 
capaciteit niet hebt. Je probeert daar gezamenlijk uit te komen met de ambtelijke organisatie en het 
laatste wat we willen is dat de mensen die zich nog wel elke dag keihard inzetten voor onze 
gemeente dat we die overbelasten. 

- DOP vroeg naar de bezwaren commissie, daar wordt aan gewerkt. Maar er zijn andere zaken 
tussendoor gekomen en het ligt nu even stil. Dat is de realiteit op dit moment. Er komt een voorstel 
naar de raad, maar dit wordt eind dit jaar.

- Er is wel veel gerealiseerd dit afgelopen jaar! Daar mogen we trots op zijn.
- CDA benoemt de verschuiving van begroting naar voorjaarsnota. Dat is inderdaad een wens, om 

zeker als het gaat om grotere wijzigingen om die nu al aan te geven. Het is niet zo dat je bij de 
begrotingsbehandeling niks meer kan. 

- Wat betreft de dempingsreserves is dit een optie. Maar als we verstandig omgaan met onze 
financiën en de algemene reserves dan hoeft het niet. De tekorten zijn niet zodanig dat we deze 
dempingsreserves moeten aan leggen.

- De LOG-claim van de provincie is te vroeg om uit te geven. Een deel van de kosten van de Randweg 
ligt bij de gemeente en een deel bij de provincie. We hebben in de begroting nu de middelen zitten 
die we denken nodig te hebben. Er is geen plus over. 

- Wat betreft de afvalstoffen en rioolheffing dachten we met het memo dat is toegestuurd een en 
ander uitgelegd te hebben en op basis waarvan de raad eventueel een andere afweging kon maken. 
We horen dit wel graag bij de raad van 13 juli a.s. U wilt inzicht in de systematiek geeft u aan. We 
gaan kijken of we die vragen met spoed kunnen beantwoorden.  

- Wat betreft de koppelkansen met de provincie inzake de fietsbrug. De provincie heeft geen 
toezeggingen gedaan. Hier ziet de portefeuillehouder geen mogelijkheden om de kosten bij de 
provincie neer te leggen. 
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Wethouder Brands reageert op de eerste termijn.
- We doen veel met groen. De wethouder gaat een en ander in beeld brengen bij het 

groenbeheerplan en ook hoe we proberen zo goed mogelijk aan de doelstellingen tegemoet te 
komen. Vijf bomen per inwoner is erg veel, maar laten we het meenemen als streven. 

Wethouder Willems reageert op de eerste termijn.
- Er is en motie ingediend en aangenomen over de fietsbrug en het college komt dan ook met een 

onderzoek hiernaar. 

In de tweede termijn zijn de woordvoerders: dhr. Dijcks (VVD), dhr. Kanters  (DOP), dhr. Van den Hoogen 
(GVB), mw. de Bruin (GVB)
- De zienswijze van de VVD om terughoudend te zijn ziet de VVD bevestigd in de reactie van het 

college. VVD wil voorzichtigheid betrachten in het verdere proces.
- DOP wil meer inzicht hebben in de rioolheffing meer specifiek in de tarifering. 
- GVB vraagt nog naar de LOG-claim. Wat is de stand van zaken? 

Wethouder Brands geeft aan dat de LOG-claim inderdaad lang loopt. Er volgt nu een juridische 
procedure. We hebben de claim gestand gedaan en er is een dagvaarding naar de provincie gegaan. De 
provincie heeft hier al op gereageerd.

Advies Het raadsvoorstel inzake de Voorjaarsnota gaat als bespreekstuk naar de raadsvergadering 
van 13 juli a.s.

Actie Er wordt met spoed inzicht gegeven in de systematiek die gehanteerd wordt voor 
afvalstoffen- en rioolheffing. Voor- en nadelen in beeld brengen van een proportioneel of 
progressief systeem.

Toezeggi
ng

7 Raadsvoorstel inzake Herinrichting raadzaal en streaming raads- en 
commissievergaderingen 
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Voorgesteld besluit:
Voorgesteld besluit: 
1. Een budget van € 212.500 (excl. BTW) beschikbaar te stellen voor de herinrichting van de raadzaal en 

verwerken in de begroting 2024.
2. Een jaarlijks structureel budget met ingang van 2024 opnemen in de begroting 2024 van € 12.000 

(exc. BTW) voor de streamingsdiensten en servicekosten audiovisuele apparatuur.
3. De raads- en commissievergaderingen van de gemeenteraad van Boekel live uitzenden via internet 

en digitaal opslaan in het webarchief.

Beoogd resultaat: 
- Om als gemeente bereikbaar te zijn voor inwoners, organisaties en instellingen, is het wenselijk dat 

de bestuurlijke besluitvorming zo toegankelijk en overzichtelijk mogelijk is. 
- Naast alle mogelijke regels over inspraak, participatie e.d. is een andere manier om dit te 

bewerkstelligen het via internet uitzenden van de raads- en commissievergaderingen. In andere 
gemeenten, die dit al een tijdje verzorgen, is gebleken dat de drempel om een raadsof 
commissievergadering te volgen kleiner is wanneer deze op het internet wordt uitgezonden. 

- Gelet op de achter ons liggende Corona periode, waar thuiswerken en -vergaderen de norm was, zijn 
we ook steeds meer gewend geraakt aan digitale vergadertools, webinars, e.d.

- In de strategische visie van Boekel “Gastvrij & Actief naar 2030” staat geschreven dat digitalisering 
moet bijdragen aan een tijdbesparing voor inwoners en een verbeterde, transparante, betrouwbare, 
integere en doelmatige dienstverlening. Het uitzenden van de raads- en commissievergaderingen 
past prima in deze doelstelling

Woordvoerders in eerste termijn: dhr. Jacobs (GVB), dhr. Gruijters (CDA), dhr. Kanters  (DOP), dhr. Koolen 
(VVD)

Opmerkingen en vragen GVB
- GVB heeft een aantal vragen. Wat gebeurt er als het aantal kijkers terugvalt? Blijven we dan nog 

steeds streamen?
- Hoe staat het met de aankondigingen in het Boekels Weekblad? Hoe worden de burgers 

geïnformeerd als dit wegvalt? Zijn er andere mogelijkheden om burgers te informeren? 
- Zijn er meerdere offertes aangevraagd voor de herinrichting van de raadzaal?

Opmerkingen en vragen CDA
- De schetsen van de raadzaal maken geen onderdeel uit van de besluitvorming. Er zijn nog een paar 

overdenkingen naar voren gekomen bij het CDA. Kan de halve cirkel toch niet rond gemaakt worden 
o.a. in het kader van verbinding. 

- CDA wil graag het staatsieportret van de koning aanpassen. 

Opmerkingen en vragen DOP
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- DOP is het eens met het voteren van de gevraagde middelen. Over de inrichting komen we nog te 
spreken. 

- De twee rode schilderijen wil DOP graag behouden in de raadzaal.

Opmerkingen en vragen C+VVD
- VVD is enthousiast over het voorstel en wil nog graag meedenken over de inrichting.

Portefeuillehouder van den Elsen reageert op de eerste termijn.
- Wat als er minder wordt gekeken naar de uitzendingen dan verwacht? Die verwachtingen moeten 

sowieso niet te hooggespannen zijn. Je biedt de mogelijkheid aan mensen om te kijken wanneer ze 
niet zelf langs kunnen komen. Ook kunnen ze dan de uitzending terugkijken. De verslaglegging kan 
efficiënter en korter want je kan eenvoudig terug zoeken op onderwerp en spreker.

- Wensen voor de inrichting meegeven kan nog op een later tijdstip. Hier komen we in het presidium 
nog te spreken. 

- Los van of we vergaderingen gaan uitzenden of niet, we moeten wel kunnen blijven communiceren. 
Boekels Weekblad en streamen van vergaderingen deze twee sluiten elkaar niet uit, maar vullen 
elkaar aan. Op Boekels Weekblad komt de burgemeester nog terug op een later moment.

- Er zijn meerdere partijen benaderd en er zijn meerdere offertes uitgebracht. Dat is standaard in het 
kader van ons inkoopbeleid.

Dhr. Jacobs (GVB) vraagt of er nog naar het Udens of Gemerts Weekblad wordt gekeken?
Portefeuillehouder van den Elsen geeft aan dat zolang we in gesprek zijn met Boekels weekblad we niet 
gaan overstappen. Mochten we er niet uitkomen dan is het zeker een optie. 

Voorgesteld besluit:
1. Het advies inzake de toekomst voor de rekenkamer Boekel over te nemen en een onafhankelijke 

rekenkamer in te richten met twee externe leden.
2. Twee raadsleden aan te wijzen om samen met de griffie de wervingsprocedure voor de nieuwe 

rekenkamer op te pakken. Te weten: 
- dhr. Robin Gruijters
- dhr. Hans Bos
3. De ondersteuning van de rekenkamer door de griffie uit te laten voeren binnen de bestaande 

formatie.

Advies Raadsvoorstel inzake Herinrichting raadzaal en streaming raads- en 
commissievergaderingen gaat als sterstuk naar de raad van 13 juli a.s.

Actie

Toezeggin
g

8 Raadsvoorstel inzake Toekomst rekenkamer Boekel
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4. Een budget van € 20.000, - voor rekenkamer in de begroting van 2024 op te nemen.

Met het instemmen met het voorliggende advies geeft de gemeenteraad richting aan de definitieve 
besluitvorming over het instellen van een nieuwe rekenkamer Boekel.
Het geadviseerd besluit is erop gericht te komen tot een eigentijdse, gezaghebbende invulling van 
de rekenkamer, die aansluit bij de Boekelse werkwijze. 
Dit betekent dat daar waar dat past, de leden van de rekenkamer voor innovatieve 
onderzoeksmethoden kiezen, waar zij zelf (mede) uitvoering aan geven en waar organisaties en 
inwoners van Boekel bij betrokken kunnen worden. Door die nabijheid, in combinatie met 
deskundigheid en onafhankelijkheid, krijgt uw rekenkamer positie binnen onze gemeente.

Woordvoerders in eerste termijn: dhr. Koolen (VVD), dhr. Van den Hoogen (GVB), mw. van Mensvoort 
(CDA), 

Alle fracties zijn positief over het voorstel en spreken hun vertrouwen uit aan de selectiecommissie die 
de werving gaat doen.

Voorgesteld besluit:
Toestemming verlenen aan het college van burgemeester en wethouders om over te gaan tot het 
intrekken en vervangen van de huidige Centrumregeling Jeugdhulp Noordoost Brabant 2020 en 
de Centrumregeling Jeugdhulp Noordoost Brabant 2024 vast te stellen ex artikel 1, tweede en 
vierde lid Wgr.

Het doel is dat de regionale samenwerking in de regio Noordoost Brabant is vastgelegd in een 
centrumregeling voor de periode van 2024 tot 2028. De gemeenten zijn een onderlinge samenwerking 
aangegaan gericht op het zorgdragen voor een kwalitatief goede en efficiënte inkoop van de jeugdtaken 
op basis van de Inkoopstrategie, de jaarlijks vastgestelde Inkoopopdracht, het Regionaal Beleidsplan 
Jeugd, en beleidsopdrachten, met inachtneming van de bepalingen van de Jeugdwet.

Woordvoerders in eerste termijn: dhr. Koolen (VVD), mw. de Bruin (GVB), mw. Jansen (DOP), mw. van 
Mensvoort (CDA)

Advies Raadsvoorstel inzake Toekomst rekenkamer Boekel gaat als sterstuk naar de raad van 13 
juli a.s.

Actie

Toezeggin
g

9 Raadsvoorstel inzake Toestemming verlenen aan het college van burgemeester en 
wethouders om de Centrumregeling Jeugdhulp Noordoost Brabant 
2024 vast te stellen. 
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DOP heeft een vraag. We zijn een kleine gemeente. Hoe moeten we het zien als er gestemd gaat 
worden? Hoe krijgen we als kleine gemeente toch onze wensen voor het voetlicht? Dat geldt ook voor 
andere gemeenschappelijke regelingen waarin we als kleine gemeente in deelnemen.

Wethouder Willems geeft aan dat elke gemeente één stem heeft dat staat zo in de regeling. Er moet 
altijd een meerderheid van gemeenten of aantal inwoners zijn. Op die manier kan niemand de overhand 
nemen bij stemmingen. Zo kunnen grote gemeenten geen overhand krijgen op die manier. Het is goed 
geregeld. We zoeken ook vaak de consensus.

Er zijn geen vragen gesteld of verzoeken tot agendering gedaan inzake de mededelingen en/of 
ingekomen stukken.

Eventuele opmerkingen over de advieslijsten zijn verwerkt door de griffie.

Dhr. Kanters (DOP) vraagt naar de  voetgangersoversteekplaats Rutger van Herpenstraat. Is er al een 
besluit over genomen door het college?
Wethouder Willems beantwoordt de vraag. Binnenkort wordt er een voorstel behandeld in het college. 
Hier is nog geen datum voor. Hij verwacht wel dat dit voor de zomervakantie wordt afgewikkeld.

Advies Raadsvoorstel inzake Toestemming verlenen aan het college van burgemeester en 
wethouders om de Centrumregeling Jeugdhulp Noordoost Brabant 
2024 vast te stellen gaat als sterstuk naar de raad van 13 juli a.s.

Actie

Toezeggin
g

10 Mededelingen, ingekomen stukken en memo’s 

Advies -

Actie -

Toezeggin
g

-

11  Vaststelling advieslijsten vergadering 6 en 7 juni 2023

Advies Vastgesteld

Actie

Toezeggin
g

12 Rondvraag 
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Dhr. Van den Hoogen (GVB) vraagt of er al contact gelegd is met Grobouw (gang van zaken Voskuilen)? 
En hoe zit het met de pilot Gemertseweg Elzendorp. Dit zou in z’n geheel LOG gebied worden. 

Wethouder Brands geeft antwoord en stuurt de vragen nog schriftelijk toe. Van een LOG ontwikkeling is 
totaal geen sprake van. Er is wel een pilot, een pilot in het groen.
Grobouw is bezig met een vergunningaanvraag. De wethouder gaat dit van dichtbij volgen. Er is contact 
over geweest en een aantal zaken zit in de pijplijn. Als er verstoring in optreedt, dan meldt de wethouder 
dit. 

Het is inmiddels  uur en we zijn toegekomen aan de het laatste agendapunt: de sluiting. 
Ik dank u allen hartelijk voor uw bijdragen vanavond.
De voorzitter sluit de vergadering om 21.46 uur.

Advies

Actie De vragen over Grobouw en de LOG ontwikkeling worden nog schriftelijk aan de raad 
toegestuurd. 

Toezeggin
g

13 Sluiting
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Inspreekbijdrage HSV Rutger van Herpenruiters Paard en Pony rijvereniging 
Van: Erik van Mierlo Aan: Commissie Bestuur en Samenleving Datum: 4 juli 2023 
Onderwerp: Raadsvoorstel subsidieaanvraag Stichting Manege Rutger van Herpen (referentie Z/050476 
AB/032808) 

Goedenavond namens de Rutger van Herpenruiters, Commissievergadering Bestuur en Samenleving d.d. 4 
juli 2023 Onder agendapunt 5 behandelen jullie vanavond het onderwerp “Subsidie aanvraag Stichting 
Manege Rutger van Herpen en HSV Rutger van Herpenruiters”. Omdat dit agendapunt bepalend is voor de 
toekomst van de Rutger van Herpenruiters, willen we daar graag nog even bij stilstaan. Maar, om te 
beginnen willen we de griffie bedanken, dat het onderwerp hoog op de agenda is geplaatst. 

Gesprek wethouder Willems d.d. 7 juni 
Bijna een maand geleden. Om precies te zijn op 7 juni, hebben wij een gesprek gehad met wethouder 
Willems. De wethouder had ons uitgenodigd omdat hij ons uit de eerste hand inhoudelijk wilde informeren 
over het voorliggende raadsvoorstel. Wij willen de wethouder bedanken voor de uitnodiging en het open 
gesprek. In datzelfde gesprek hebben wij onze teleurstelling uitgesproken over het langdurige én vooral 
intensieve subsidietraject. 

Gesprekken met politieke partijen
In de namiddag van 9 mei werd ons medegedeeld dat het college van B&W eerder Gesprekken die dag had 
besloten om een tweetal vervangingsinvesteringen niet te subsidiëren. Dat hadden wij helemaal niet zien 
aankomen. Daarom hebben wij hierna contact gezocht met de politieke partijen om daar steun te vragen 
voor onze subsidieaanvraag. Uit de gesprekken met de politieke partijen is overduidelijk gebleken, dat de 
Boekelse politiek het sporten in Boekel en Venhorst stimuleert, en dat zij het voorzieningenniveau in onze 
sportieve gemeente op niveau wil houden. Ondanks jullie drukke agenda’s hebben jullie de moeite 
genomen om het gesprek met ons aan te gaan. Onze dank hiervoor. 

Raadsvoorstel 
Dan het voorliggende raadsvoorstel. Het college van B&W stelt voor om een subsidie beschikbaar te stellen 
van € 182.052: - € 171.852 voor de vervanging van de asbestdaken en de buitenrijbak, en - € 10.200 voor de 
aanleg van een longeerpiste, als een zogenaamde uitbreidingsinvestering. Daar zijn we blij mee, en daar zijn 
we het college van B&W natuurlijk ook bijzonder dankbaar voor. Maar,  ….. zoals we allemaal weten is de 
“beleidslijn vervangings- en uitbreidingsinvesteringen buitensportaccommodaties” begin vorig jaar in 
sneltreinvaart vastgesteld. Zonder twijfel met alle goede bedoelingen, maar ook hier is gebleken dat 
haastige spoed zelden goed is. Gevolg hiervan is dat alle betrokken partijen te maken hebben met een 
intensief subsidietraject. 
Uit de gesprekken met de politieke partijen hebben we verder gelukkig ook kunnen concluderen, dat de 
Boekelse politiek nooit de intentie heeft gehad om het subsidiëren van vervangings- en 
uitbreidingsinvesteringen in basissportvoorzieningen door hybride sportverenigingen zoals de Rutger van 
Herpenruiters uit te sluiten. In het vragenhalfuurtje van de vorige raadsvergadering heeft het CDA Boekel-
Venhorst de mix van buitensport/binnensport niet voor niets aan de orde gesteld. Op de vraag hoe de 
Rutger van Herpenruiters tegen het raadsvoorstel aankijkt kan ik het volgende zeggen. Iets voor de klok van 
20.00 uur zijn we nog steeds optimistisch. Eind goed, al goed ……. wanneer de gemeenteraad ervoor kiest 
om maatwerk te bieden voor de vervanging van het platdak van de zadelplaats en de vervanging van de 
binnenrijbak. Kijkend naar het doel van de beleidslijn is maatwerk hier op zijn plaats. 
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Verzoek aan gemeenteraad van de gemeente Boekel 
Op basis van de informatie die JULLIE de afgelopen tijd met ons hebben gedeeld, vertrouwen wij erop dat 
de gemeenteraad het raadsvoorstel amendeert en ons in plaats van de voorliggende € 182.052 een subsidie 
toekent van € 227.565. Een verschil van € 45.513, wat als volgt gespecificeerd kan worden: 
- Prijsstijging asbestverwijdering € 3.318 
- Vervanging van de binnenrijbak € 35.600 
- Vervanging van het dak van de zadelplaats € 6.565.

Prijsstijgingen 
voornoemde prijsstijging het volgende. 
In onze subsidieaanvraag van januari dit jaar hebben wij als gevolg van de destijds zeer hoge inflatie 
aandacht gevraagd voor de te verwachten prijsstijgingen. Nu, zes maanden later, vallen deze prijsstijgingen 
mee. Alleen voor het verwijderen van het asbest vallen de kosten € 3.318 hoger uit. Dat is mede te danken 
aan onze penningmeester, omdat hij het bij de leveranciers voor elkaar heeft gekregen dat de 
onderliggende offertes na zes maanden gewoon geldig blijven tot en met 30 september 2023. 

Afsluiting 
Zoals gezegd zijn wij optimistisch. En dat gevoel wordt gesteund door het feit dat we met betrekking tot de 
instandhouding van de bestaande basissportvoorzieningen, eigenlijk allemaal hetzelfde doel voor ogen 
hebben. Het college van B&W, de Boekelse politiek en wij als hybride sportvereniging. Voor ons zou het 
vanavond een enorme opluchting zijn, wanneer wij huiswaarts kunnen keren met een toezegging van de 
commissie Bestuur en Samenleving, dat de gemeenteraad het raadsvoorstel amendeert, en volgende week 
donderdag besluit om ons de eerdergenoemde subsidie van € 227.565 toe te kennen. Namens Stichting 
Manege Rutger van Herpen en HSV Rutger van Herpenruiters dank ik alle aanwezigen voor de aandacht en 
wens ik de gemeenteraad veel succes met de besluitvorming. Voorzitter, voordat ik het woord teruggeef aan 
u, vraag ik u om ons na de behandeling van agendapunt 5 in de gelegenheid te stellen om de 
commissievergadering te verlaten. 

Dank u wel.


